
 

 

Referat fra FAU Jappa skole 17. april 2024 

Til stede:  

May-Elin Lien (enhetsleder)  

Tone Vistnes (leder 4. trinn)  

Cathrine Flatebø (nestleder 7. trinn)  

Silje Kringeland (6. trinn) 

Julie Keller (1. trinn)  

Erik Mykland (5. trinn)  

Malin Grevstad (3. trinn) 

Christian Isachsen (2. trinn)  

Sak 1. 
Div info fra rektor 

 

• Ny rektor, Tommy Rasmussen, er ansatt ved Jappa fra 1.august 
2024.  

• Elevundersøkelsen viser at det er digital mobbing som utpeker 
seg. Jappa tar inn mobilen hver morgen, og den praksisen 
fungerer bra. Digital mobbing skjer altså på fritiden, men konflikter 
tas med inn i skoletiden. Forslag fra FAU: Ønsker å komme med 
anbefaling om at elever ikke skal ha Snapchat og Tik Tok på 
mobilene sine før de er 13 år/så lenge de er på barneskolen. 
Christian tar saken videre i KFU. Ønske om å få med FAU på alle 
barneskolene i Grimstad. 

• 9A-saker følges tett opp. 

• Økonomi: litt merforbruk. Utestående refusjoner.  

• Dropp-plassen fungerer bedre.   
Sak 2.  
Vipps-konto FAU 

  
Ny VIPPS-konto er opprettet. 17.mai-komiteen har fått nytt vipps-nummer. 
 

Sak 3. Signering hos 
Brønnøysundregisteret 

 Ordnet. Leder og nestleder har fått signeringsrett. 

Sak 4. Årshjul FAU Styret utarbeider årshjul for FAU. Pågående. 
 

Sak 5. 17.mai Under kontroll.  
6.trinn må overta FB-konto før 17.mai.  

Sak 6. Slalomtur til 
Vegårshei 

Saken sendes videre til FAU til høsten, og man avklarer da hvilket trinn 
som skal dra.  
 

Sak 7. 
Sommeravslutning 

FAU bidrar med kafe på sommeravslutning/sommerkonsert. 
Dato for sommerfesten er: 29.mai eller 12.juni 
Lydutstyr: sjekke status 
7.trinn: rydde utstyr på plass etter konsert 
6. trinn: Fritatt for arbeidsoppgaver pga 17.mai-arrangement 
5.trinn: selge kaker/kaffe: drive kaffe + rydde til  
4.trinn: bake kake 
3.trinn: bake kake 



2.trinn: kaffe + te kanner 
1. trinn: Brus (bestiller)  
Kjøpe inn servietter + pappkrus (FAU-leder) 
 
Hver FAU-representant sender ut informasjon om dette via sin 
lærerkontakt/Visma, slik at dette er klart til sommerfesten. 
Rektor sender ut informasjon om sommerfest og datoer på Visma.  

Sak 8. Innkjøp utstyr  Rektor leverer liste over utstyr som ble kjøpt inn. Følges opp til neste 
gang.  

Sak 9. IPAD FAU ønsker at Ipad skal være på skolen over helga og i ferier. Rektor tar 
dette med til de ansatte. FAU venter på tilbakemelding fra skolen.  
Saken følges opp av FAU til høsten. 

Sak 10. Nye 
skolekretsgrenser  

- Høringsinnspill ble sendt inn 1.april 
- FAU-leder var med på kommunens informasjonsmøte  
- FAU har vært i kontakt med politikere fra SV,KRF, V, SP, FRP og H 

for å legge frem Jappa FAU meninger og bekymringer 
-  

Sak 11. 
Dysleksivennlig skole 

Det er 9 kriterier for å bli en dysleksivennlig skole. Jappa holder på å få på 
plass alle kriteriene og er på vei mot å sende en søknad i løpet av høsten.   

Sak 12. Skolevei Forslag fra FAU om å lage en Trygg skolevei/»Gå/sykle » -konkurranse 
for elev og foresatte. Premie til klassene fra FAU.  
Forslag: starte opp i høstsemesteret  
Saken sendes videre til høstens FAU (2024) 

Neste års FAU 24/25 Nye: 
3.trinn: Fått nye representanter 
6.trinn har valgt Kjetil Larsen Moy, vara Ole Fredrik Ommundsen 

 

NESTE MØTE: 22. mai kl. 18 

Referent: Cathrine Flatebø 

 
 

 

 


